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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 15/2020 z jednání VV dne 16. prosince 2020 

 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK), Pavel 

Syrový (PS), Dušan Palcr (DP), Kamil Vrubl (KV) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Karel Ševčík (KŠ), Antonín Brabec (AB), 

Daniel Beneš (DB) 

Omluveni: Matěj Rázga (MR) 

 

 

Projednávané body: 

 

1. Dopis J. Macháčka - program rozvojových sedmičkových soutěží 

 

OM seznámil VV s obsahem dopisu Jana Macháčka ohledně zařazení sedmičkového 

programu Open7s do standardního sportovního kalendáře České ragbyové unie. Tuto 

myšlenku Jan Macháček opřel o fakt, že model sedmičkového ragby je více přitažlivější 

nejen pro mladší populaci, ale dokáže spojit v rámci herního prostředí děti a mládež 

nezávisle na úrovni pohybových dovedností a motivovat tak i ty méně talentované. Na konci 

J. Macháček ještě ve svém dopise dodává, že formát soutěží Open7s v kategoriích U14 a 

U16 může napomoci rozšířit členskou a funkcionářskou základnu ČSRU a malé kluby tím 

budou mít možnost hrát pod vlastní identitou, čímž získají větší motivaci k zapojení.  
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Znění tohoto dopisu výslovně podpořili kluby a trenéři: 

 RC Rumburk Lions 

 RC Jablonec Griffins 

 Robert Votipka, hlavní trenér U14, RC Kralupy nad Vltavou 

 Pavel Hrubý, hlavní trenér U16, U18, RC Kralupy nad Vltavou 

 Mad Squirrels Vrchlabí 

 RA Olymp Praha 

 RC STRONG GIRLS 

 Rugby Babice 

 RC České Budějovice 

 RC Titáni Nové Město na Moravě 

 Tomáš Krejčí, RC Bystrc 

 RC Jeseničtí Medvědi 

 

 

Usnesení: VV pověřuje AB svoláním konference na toto téma a to nejpozději do konce ledna. 

 

2. Návrh sportovního kalendáře mužů na rok 2021 

 

V návaznosti na rozhodnutí VV o anulování odehraných domácích soutěží předložil AB 

návrh kalendáře domácích soutěží i jednotlivých reprezentací na rok 2021. Dlouhodobý 

záměr odehrání finálních utkání jednotlivých soutěží v jeden den a to vždy 28. října se ukázal 

jako nereálný. Jako jediná další varianta se jeví posunutí začátku podzimní části sezóny do 

poloviny srpna. 

 

MF se v rámci tohoto bodu dotázal, zdali jsou už uveřejněné termíny či harmonogram 

reprezentačních zápasů národních týmů ze strany Rugby Europe. 
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PM na to odpověděl, že v průběhu ledna nejpozději února nadcházejícího roku bude z Rugby 

Europe rozeslán dotazník na všechny unie. Pomocí tohoto dotazníku pak RE zmapuje 

aktuální situaci v jednotlivých zemích ohledně možnosti uskutečnění mezistátních utkání. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje AB představením tohoto návrhu klubům. 

 

3. Finance 

PM seznámil VV se třemi variantami rozpočtu pro rok 2021. Minimální (konzervativní) 

varianta počítá se standardní účastí reprezentačních týmů na mezinárodních utkáních, vyjma 

kategorie U18, u které není v této variantě započtena účast na Mistrovství Evropy v Rusku. 

V druhé variantě připravovaného rozpočtu je již účast národního týmu v kategorii U18 na 

tomto mistrovství započtena. K tomu ještě PM zdůraznil, že je toto mistrovství finančně 

daleko nákladnější, než plánovaná účast národního týmu v kategorii U20 na Mistrovství 

Evropy v Portugalsku. Dále k této variantě rozpočtu dodal, že k ní započítal také vyšší 

náklady na marketing v závislosti na vyšším počtu plánovaných utkání v rámci televizních 

přenosů. Třetí (maximální) varianta rozpočtu v sobě mimo výše uvedené obsahuje také 

navýšení financí pro regionální, reprezentační a klubové trenéry. Toto navýšení navazuje na 

předložený projekt předsedovi Národní sportovní agentury Milanu Hniličkovi v rámci 

podpory rozvoje trenérské a klubové infrastruktury. Na závěr k tomu PM ještě uvedl, že 

v závislosti na neuskutečněné akce v průběhu roku 2020 kvůli restrikcím spojených 

s Covidem-19, se podařilo ušetřit, což rozhodně pozitivně podpoří celkové hospodaření pro 

rok následující. 

Dále se slova ujal DP a informoval ostatní členy VV, že se zúčastnil osobní schůzky s 

Milanem Hniličkou, na které řešil možnost navýšení financí pro české ragby. Výsledkem 

této diskuze bylo to, že lze získat určité procentuální navýšení, které však bude podřízeno 

standardnímu procesu v rámci přerozdělování financí dotačními programy. 
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Dále se ujal slova PS a pouze uvedl, že by byl rád, aby se primárně ve sportovní oblasti 

náklady spojené s vynaložením financí ve vzdělávací infrastruktuře zbytečně nesnižovaly a 

k tomu ještě dodal, že by chtěl vytvořit pracovní pozici pro druhého  manažera rozvoje, který 

by pod vedením Sportovního ředitele ČSRU se staral o malé, rozvojové a začínající kluby 

či kluby, které potřebují pomoc v rámci zvýšení úrovně tréninkového procesu a edukace 

trenérů. K tomuto tématu se bude PS dále vyjadřovat v rámci posledního bodu programu 

Projekt regionálních trenérů.  

RR ještě v návaznosti k tomuto bodu programu  informoval VV o aktuální situaci ohledně 

sporu se společností KKiG a sice, že ČSRU zaplatila pohledávky za společností KKIG 

FOODMARKET, s.r.o. a to požadovanou jistinu a plynoucí úroky z prodlení. V závěru 

k tomu ještě RR doplnil, že je zde možná ještě jedna varianta, jakým způsobem dosáhnout 

určité finanční částky z požadované pohledávky a to formou odkoupení dané pohledávky 

jinou firmou. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a v rámci situace ohledně pohledávky za společností KKIG 

UK, LTD. odštěpný závod  pověřuje RR, aby vedl příslušná jednání s cílem odprodat danou 

pohledávku vůči této společnosti. 

 

4. Návrh na odvolání Metodické rady Dukly 

 

PS navázal na dopis, který zaslal členům VV a sice, že v rámci dosavadní situace ohledně 

projektu Dukla a toho, že tento projekt není stále v takové podobě, v jaké by respektoval a 

navazoval na stanovené cíle strategického plánu ČSRU, je důrazně pro odvolání Metodické 

rady Dukly, která dle jeho slov neplní zadané požadavky ze strany Metodické komise ČSRU, 

zástupců pražských klubů a reprezentačních trenérů. 

 



Zápis VV ČSRU 

-5 - 

DP na to zareagoval a sice, že dle jeho názoru je největším kamenem úrazu kalendář akcí, 

kde je potřeba si ujasnit, v jakém období mohou být hráči více zatěžování v rámci Dukly a  

naopak kdy budou více k dispozici klubům a národním reprezentacím. K tomu pouze 

připomněl, že toto téma se bude probírat na nadcházející schůzce se zástupci Metodické 

komise ČSRU, klubů a trenéry reprezentací, která proběhne po tomto jednání. 

 

Usnesení: VV se tímto návrhem bude zabývat na svém příštím jednání. 

 

5. Výroční zpráva ČSRU 

 

PM informoval VV o zahájené práci na výroční zprávě ČSRU za rok 2020 a požádal 

zástupce jednotlivých úseků a dodání podkladů pro tento dokument, tak aby jej mohl VV 

předložit na konci ledna 2021.  

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

6. Projekt regionálních trenérů 

 

PS informoval členy VV, že v rámci poslední schůzky sportovního úseku pro rok 2020 se 

probíralo hodnocení projektu regionálních trenérů. Závěrem tohoto jednání vzniklo 

doporučení vytvořit stabilní pozici dalšího regionálního manažera, který by pokryl celkovou 

činnost regionálních trenérů a byl podřízen a kontrolován z pozice Sportovního ředitele 

ČSRU. Dle slov PS je toto řešení daleko efektivnější, než dále složitě kontrolovat činnost 

jednotlivých regionálních trenérů. V závěru dodal, že tímto nechce tvrdit, že by měl projekt 

regionálních trenérů pro nadcházející období skončit a že pokud tito trenéři budou chtít i 

nadále navštěvovat jiné kluby a pomáhat jim zlepšit tréninkový proces a trenérskou erudici, 

bude to jenom vítat.   
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Usnesení: Dále VV pověřuje Daniela Beneše, aby na příštím jednání představil kompletní 

vyhodnocení projektu regionálních trenérů za rok 2020. 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 12. ledna 2020 na stadionu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 16. prosince 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 


